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Sammanträdesprotokoll      
2014-04-07  

Ledamöter    

 

För Handikappföreningarnas Samarbetsorgan i  

Stockholms stad (HSO): 
Teresa Melin, Astma & Allergiföreningen i Stockholms 

stad med omnejd.  

 

Jan Delvert, Personskadeförbundet (RTP) 

 

Lämnat återbud 

Louise Lindström, rådets ordförande, Förbundet för 

Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) – 

Stockholmsavdelningen 

 

Malin Tjernell Prioset, Föreningen för rörelsehindrade 

barn och ungdomar (RBU)   

 

Olle Bohlers, Föreningen Hjärt-Lung i Stockholm 

 

Yvonne Forsberg, Ångestföreningen i Stockholm, ÅSS 

 

Carl Dahlberg, FUB i Stockholm – För barn, unga och 

vuxna med utvecklingsstörning 

 

 

I tjänsten närvarande 

Susanna Halldin, t f avdelningschef 

Mikael Josephson, sekreterare 

 

 

 

……………………….. 

Mikael Josephson 

mötets sekreterare 
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Protokollet justerat  

 

Datum ………………   Datum……………… 

 

 

…………………………  ………………………… 

Jan Delvert    Theresa Melin 

ordförande     justerare  

 

 

1. Val av mötesordförande  
Jan Delvert valdes till mötets ordförande. 

 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. Punkterna 8 Redovisning av 

delaktighetsaktiviteterna och 9 Stadens rehabprocess utgår. 

 

3. Val av protokolljusterare 
Teresa Melin utsågs att justera protokollet.  

 

4. Föregående protokoll 

Lades till handlingarna. 

 

5. Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 15 april 

T f avdelningschef Susanna Halldin föredrog 

ärendelistan och redogjorde för underlag till budget 2015 

med inriktning 2016-2017. Rådet fokuserade på följande:   

 Ärende 17. Rådet anser att även tillgängligheten 

vid själva köptillfället ska beaktas. Ett positivt 

exempel är Tele2 Arena, där serveringsdisken 

sänkts på flera köpställen för att möjliggöra bra 

tillgänglighet för rullstolsburna. En annan viktig 

aspekt är att hålla minimihöjd på utskjutande tak, 

reklamflaggor o.d. 

 Ärende 21. Rådet anser att listan över åtgärder kan 

förtydligas. En uppföljning av synpunkter från 

förra året bör redovisas. Samtliga bör för varje 

punkt anges om den är helt ny, eller om frågan 

aktualiserats tidigare, men inte lösts på ett 

tillfredsställande sätt, eller kanske blivit aktuell 

igen av någon anledning. 
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6. Bevakningslistan 
Uppföljning av träfflokalen Balder (B 29). Balder håller 

öppet tisdag, onsdag och torsdag kl. 11-16. Under övrig tid 

är det möjligt att bedriva biståndsbedömd 

cirkelverksamhet. Ännu har dock inte så många cirklar 

kommit igång.  

 

En sammanställning av en brukarenkät på Träfflokalen 

Balder under vecka 40-41 2013 presenterades. 25 gäster 

tog emot enkäten och 23 besvarade den. På frågan hur 

gästerna tyckte att det var på Balder svarade 13 personer 

att det var bra eller mycket bra. En ansåg att det var dåligt.  

En klar majoritet ansåg att öppettiderna skulle ökas. En ny 

enkät kommer under våren. Rådet anser att man i nästa 

enkät ska jämföra med tidigare enkätsvar. Det är viktigt att 

kunna utläsa trender och tendenser.  

 

7. Rådets möten under 2014 
Presidiet, alltså nämndens ordförande Alexandra Östback 

och vice ordförande Anita Lindskog, besöker rådet vid 

sammanträdet den 15 september. 

                              

8. Frågor som rådet önskar lyfta till förvaltningens 

kommunikationsstrateg 

Rådet tog del av förslaget till informationsfolder om rådets 

verksamhet. Frågan bordläggs till nästa sammanträde.  

 

9. Övriga frågor 

- 

 

10. Mötets avslutande 

Jan avslutade mötet och tackade deltagarna. Nästa 

sammanträde är den 12 maj 

 

 


